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Miejsce i czas wydarzeń Lublin, współczesność

Słowa kluczowe projekt Lublin. W kręgu żywiołów - woda, wodociągi
lubelskie, badania naukowe

 
Prognozy dla Lublina nie sprawdziły się
Zawsze jest tak, że jeśli jest projektowany na przykład wodociąg, to zazwyczaj, to co
jest uwzględniane, to oczywiście aspekty ekonomiczne, techniczne. Uwzględniana
jest perspektywiczna liczba mieszkańców. Zapotrzebowania, które były dla Lublina w
latach gdzieś pięćdziesiątych-sześćdziesiątych, one zakładały, że Lublin będzie miał
chyba w obecnej chwili około sześciuset, siedmiuset tysięcy mieszkańców. To była
taka  prognoza  demograficzna.  Dwa:  Lublin  miał  być  takim  miastem  mocno
przemysłowym, stąd ta niedokończona chociażby odlewnia. To zakład, który dużo
wody potrzebował, potencjalnie, więc to zapotrzebowanie, które określano wówczas,
kompletnie się nie sprawdziło. Przyszły zmiany ustrojowe, no i te przyczyny, o których
mówiłam,  i  to  wszystko  spowodowało,  że  nie  mamy  tych  sześćdziesięciu-
osiemdziesięciu milionów poboru.
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